
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 5. decembra 2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

 

1. Otvorenie. 

2. Oznámenie výsledkov volieb – predseda volebnej komisie. 

3. Zloženie sľubu poslancov a starostu obce. 

4. Prerokovanie a schválenie programu zasadnutia. 

5. Určenie overovateľov zápisnice a uznesení. 

6. Vzdanie sa odmeny poslanca obecného zastupiteľstva. 

7. Poverenie zástupcu starostu. 

8. Návrhy na zriadenie komisií a voľba ich členov: 

- Komisia na ochranu verejného záujmu. 

- Inventarizačná komisia. 

9. Rôzne. 

10. Návrh na uznesenia. 

11. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci novozvolení poslanci obecného 

zastupiteľstva (ďalej len „zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo  je z uvedeného dôvodu 

uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2: 

Starosta obce požiadal predsedníčku miestnej volebnej komisie p. Máriu Širillovú, aby 

oznámila výsledky volieb do orgánov samosprávy. P. Širillová prečítala výsledky volieb. 

 

K bodu 3: 

Novozvolení poslanci a starosta obce zložili zákonom predpísaný sľub a svojím podpisom 

zloženie sľubu potvrdili. P. Širillová im následne odovzdala osvedčenia o zvolení. 

 

K bodu 4: 

Starosta obce prečítal zostávajúcu časť programu zasadnutia, ktorý zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 5: 

Starosta obce v zmysle zákona o obecnom zriadení určil overovateľov zápisnice. 

 

K bodu 6: 

Starosta požiadal o vyjadrenie poslankyne p. Baranovú a Šomšákovú, či sa aj v tomto 

volebnom období chcú vzdať odmeny poslanca. K tomu uviedla hlavná kontrolórka, že by 

malo zastupiteľstvo najprv rozhodnúť, ako bude prebiehať odmeňovanie poslancov v novom 

volebnom období a malo by tiež rozhodnúť o plate starostu obce, a až potom by sa mali 

vyjadriť poslankyne k vzdaniu sa odmeny. 
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Starosta uviedol, že obec má schválené Zásady odmeňovania poslancov. Zastupiteľstvo 

schválilo, že aj v novom volebnom období bude odmeňovanie poslancov pokračovať 

v zmysle prijatých zásad. 

K platu starostu uviedol starosta obce, že zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým určilo 

rozsah výkonu funkcie starostu v novom volebnom období. Zastupiteľstvo preto určilo, že 

starostovi obce patrí zákonom určený plat v zmysle daného rozsahu funkcie. 

 

K bodu 7: 

Starosta informoval zastupiteľstvo, že zastupovaním starostu obce poveruje p. Gabrielu 

Baranovú. 

 

K bodu 8: 

Podľa návrhu zriadilo zastupiteľstvo komisiu na ochranu verejného záujmu, ktorej členmi sa 

stali všetci poslanci zastupiteľstva a inventarizačnú komisiu, ktorej členmi sa stali Mária 

Brutovská a Gabriela Baranová. Za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu bol 

zvolený p. Slavkovský a za predsedu inventarizačnej komisie p. Brutovská. 

P. Širillová sa opýtala, či by nemali byť členmi komisií aj iní občania obce ako poslanci.  

Starosta uviedol, že doteraz nikto z občanov neprejavil záujem o prácu v komisiách.  

Hlavná kontrolórka uviedla, že predsedom komisie musí byť vždy poslanec a členom môže 

byť aj iný občan obce, ak ho poslanci do komisie schvália. 

 

K bodu 9: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o konaní akcie Mikuláš, kde pozval všetkých 

prítomných. 

Pani Brutovská požiadala o informáciu, či sa konala Katarínska zábava a prečo konanie akcie 

nebolo zverejnené. 

Starosta uviedol, že z dôvodu nedostatku vody v kultúrnom dome sa konala len súkromná 

Katarínska zábava na pozvánky pre ľudí, ktorí boli ochotní strpieť nedostatok vody 

v kultúrnom dome. Nešlo teda o verejnú akciu a preto nebolo konanie akcie zverejnené. 

K tomu uviedla p. Baranová, či by nebolo dobré dať vyhotoviť novú studňu pre potreby OcÚ. 

P. Slavkovský uviedol, že bude potrebné vyčistiť a prehĺbiť súčasnú studňu. 

P. Brutovská položila otázku, kde si môžu občania, ktorí nemajú v dôsledku sucha dostatok 

vlastnej vody, nabrať vodu z obecnej studne a či sú studne hygienicky v poriadku. 

Starosta uviedol, že studne sa pravidelne v jarných mesiacoch dezinfikujú savom podľa 

odporúčania hygienikov. Uviedol tiež, že vodu si môžu občania nabrať z tých studní, v 

ktorých ešte voda je, keďže v dôsledku mimoriadneho sucha sú niektoré takmer prázdne. 

Starosta oznámil poslancom, že na deň 13.12.2018 zvolá zastupiteľstvo k rozpočtu obce 

a ďalším bodom, ktoré bude potrebné prerokovať. 

 

K bodu: 10: 
Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 11: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


